

2017 年第 1 回 (7/2) 日本語能力試驗 (台灣考區) 外籍人士報名流程簡要說明
How to Register for the JLPT in Taiwan (2017 Session 1, Test date: July 2, 2017)

提醒您，測驗日當天所有講解將僅有中文版，若您確定要報考，報名前/測驗前請務必尋求懂中文之友人或師長協助閱讀報名須知及應試須知。

Reminder: all the instructions and directions given on the test day will be in Mandarin only. Please make sure you understand all contents of [registration notice](#) and [notice to candidates](#). Please ask friends/teachers who understand Mandarin to help you.

JLPT 台灣考區報名流程分為以下三步驟：

To sign up for JLPT test in Taiwan, please follow the three steps below:

① 網路報名 Online registration

報名網站 (<https://reg.lttc.org.tw/JLPT/>) 將於 4/1 早上 9 點起至 4/15 凌晨 24 點止開放，欲報考者需在期間內完成網路報名並列印報名資料 (報名表及繳費單)

Registrations may be made via the registration website <https://reg.lttc.org.tw/JLPT/> from 9:00 am on April 1 to 12:00 midnight on April 15. Those wishing to take the JLPT test in Taiwan in July must complete the online registration and download the required documents (application form and payment notice) during the registration period.

② 繳費 Payment

請於報名期間內 (4/15 前) 持繳費單繳費 (可選擇超商繳款、郵局繳款、WebATM/ATM 轉帳)

Please pay the test fee before the registration deadline, April 15. You can either go to a convenience store, a post office, or use WebATM/ATM to complete the payment.

③ 郵寄報名表 Submission of application form

列印出來之報名表需貼妥護照規格兩吋照片一張及合格身分證件影本 (護照或台灣居留證，請確認測驗當日 2017/7/2 仍然有效)，並於 4/15 前掛號郵寄至本中心

You have to send your application form to us via registered mail with one passport-standard 2-inch photo and a copy of your passport or ARC* attached as specified by April 15.

*NOTICE: Your passport/ARC must be valid on the test day, July 2, 2017.

如果您居住於大台北地區，您可在報名期間上班日（4/5~4/14*）前來本中心現場完成網路報名及列印資料，請攜帶兩吋照片一張及合格身分證件前來。

（*4/1~4/4 清明節連假，本中心停止辦公）

If you live in Taipei or New Taipei City, you may consider registering at our center during office hours between April 5 and April 14. In this case, the staff of the General Testing Department, Division 1 (Rm.302 at the LTTC) will help you with registration. When you come to our center, please remember to bring a passport-standard 2-inch photo and your passport or ARC with you.

Location: Rm 302, No 170, Xin-hai Rd, Section 2, Taipei City 10663 Taiwan (<http://goo.gl/tTnqXo>)

Office Hours: Mon.-Fri. 8:00-17:00

Registration period: April 1 to April 15

*NOTICE: The office is closed for national holidays from April 1 to April 4.

如果有其他問題，歡迎來信詢問。

If you have any further questions, please do not hesitate to contact us.

聯絡資訊

語言訓練測驗中心

綜合測驗組第一科

地址：10663 台北市辛亥路二段 170 號

電話：02-2365-5050

傳真：02-2369-8125

信箱：gts@lttc.ntu.edu.tw

上班時間：週一至週五 8:00~17:00

Contact Info

Division 1, General Testing Department

The Language Training and Testing Center

Address: Rm 302, No 170, Xin-hai Rd, Section 2, Taipei City 10663 Taiwan (<http://goo.gl/tTnqXo>)

Tel:+886-(0)2-2365-5050

Fax:+886-(0)2-2369-8125

e-mail:gts@lttc.ntu.edu.tw

Office Hours: Mon.-Fri. 8:00-17:00